
多功能仿生头部按摩仪

使用说明书

温馨提示:使用前请完整阅读此说明书，并保留此说明书作为日后参考

多功能仿生头部按摩仪根据人体头部穴位特点，多维度多点按摩，
通过点阵式分布的按摩头，不同振动频率，多档按摩模式形成不
同按摩体验。能有效缓解由学习压力、工作劳累、熬夜加班等造
成的失眠多梦、头昏脑涨、精神压力大、焦虑紧张等症状。   

1.长按电源键3秒，开机；
2.双击按键开启/关闭音乐功能（开机默认开始语音和音乐）
3.轻按按键切换模式：
(1)动感模式(2)逍遥模式(3)养生模式(4)解压模式(5)安神模式； 
每种模式的按摩方式和振动强度都有所不同，满足不同需求；
4.IKR-HM-310/314系列短按力度键依次增加力度，5个力度可调。

5.默认工作20分钟自动关机，或长按电源键3秒关机；
6.蓝牙功能：

根据语音提示，打开手机
设置，打开蓝牙，搜索
“BT-IKR”并点击连接。
如图所示：

1.电量不足时，指示灯变红色并闪烁5秒自动关机，请及时充电；
2.充电时红灯慢闪，充满电变蓝灯长亮；
3.充电时不可使用。

1.请勿在高热、易燃、电磁辐射、潮湿的场所使用本产品；
2.请勿在打雷或闪电情况下使用本产品；
3.请勿私自拆装、修理和改造本产品，可能会引起事故或故障；
4.本产品非防水设计，严禁产品进水，如进水请勿使用；
5.请勿给婴儿、头部由创伤、近期头部做过手术的人使用；
6.深度中风、高血压及低血压患者慎用，请咨询专业医师，使用
过程中如有不适，请立即停止使用；
7.行动迟缓、身心功能不适或智力障碍折慎用，请在陪护人员监
督下使用。使用过程中如有不适，请立即停止使用；
8.请避免在饮酒或身体不适时使用本产品；
9.本产品为个人保健用品，不能替代药品和医疗器械；
10.本产品为家用电子保健产品，不适用于诊断治疗和其他商业
用途。

使用操作时如出现故障，请进行一下检查，如果无法排除故障
或本产品任无法理想操作，请联系售后服务人员。

采取防潮、防鼠、防污染措施。清洁产品时务必在关机状态下进
行。使用后应将仪器放置于安全场所，请勿在仪器上搁置重物。
当出现故障时应请专业人士维修。

1.环境温度：-20℃ ~ +40℃ .
2.大气压强：860hpa ~ 1060hpa
3.相对湿度：不大于80%，无腐蚀性气体和通风良好的室内；
4.室内应通风良好，避免强烈日光照射和腐蚀气体入侵；
5.不能紧贴地面、墙壁和房顶；
6.运输：产品设有简易防震设施，适合航空、铁路、公路及轮船
运输，应避免雨、雪淋溅，倒置和碰撞； 
7.存放期超过3个月，应开箱检查，对机器重新充电，再使用。

1.本产品保修期一年。

2.在保修期内，按照使用书进行正常使用的情况下产生的故障（由本公

司正式工作人员判断)可免费维修。

3.在保修期间，如发生以下情况之一，维修将进行收费处理:

a.不能够提供本质保书及有效购买凭证。

b.错误使用及自身不当维修所造成的故障及损坏。

c.人为运送、搬运、跌落造成的损坏。

d.使用不当导致设备进水或其它液体造成的损坏。

4.不符合产品保修的情况，本公司将向消费者收取维修费用。

5.保修卡不再单独发放，请妥善保管

保修卡
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主机*1
USB充电线*1

产品配置

产品说明书*1
产品保修卡*1

注意事项

警告
以下人群禁止使用：

婴幼儿、头部有创伤的人、近期头部做过

手术的人

！

保养

存放和运输

故障排查
产品名称：     多功能仿生头部按摩仪

产品型号：     IKR-HM-210/IKR-HM-214/IKR-HM-310/IKR-HM-314

产品尺寸：     162 X 162 X 152mm

包装尺寸：     175 X 175 X 167mm

材    质：     ABS + 硅胶

输    入：     5V

电池容量：     1100mAh

基本故障

无法开机

振动强度太弱

头顶振感弱

可能引发原因

电量是否不足

电量是否微弱

头顶4个按摩头是否接触头顶

基本排除方法

如果是，请充电

如果是，请充电

如果是，按摩头紧贴头顶

保修条例

HEAD MASSAGER
Manual

Tips：Please read this manual completely before use, 
          and keep this manual for future reference

Multi-dimensional and multi-point massage according to the 
characteristics of human head acupoints. By massaging head dot-matrix 
distribution, different vibration frequencies, multi-speed mode to have 
different massage experience massage. It can effectively relieve the 
symptoms of insomnia, dreaminess, dizziness, mental stress, anxiety 
and tension caused by study pressure and work fatigue.   

1.Press the power button for 3 seconds to turn on.
2.Double-click the button to turn on/off the music function (voice and 
music start by default when open).
3.Single click the button to switch modes:
①Dynamic mode; ②Happy mode; ③Health mode; ④Decompression 
mode; ⑤ Soothing mode, each mode has different massage methods 
and vibration intensity to meet different needs.
4.IKR-HM-310/314 series short press the strength key to increase the 
strength in turn, 5 strengths can be adjusted.

5.It will automatically shut down after 20 minutes of work by default, or 
press and hold the power button for 3 seconds to shut down
6. Bluetooth function:

According to the voice prompt, 
open the phone settings, turn 
on the Bluetooth, search for 
"BT-IKR" and click to connect, 
as shown in the figure.

1.The indicator light turns red and flashes for 5 seconds to automatically 
shut down when the battery is low.Please charge in time.
2.The red light flashes slowly when charging, and the blue light is on 
when it is fully charged.
3.Cannot be used while charging.

1. Do not use this product in places with high heat, flammability, 
electromagnetic radiation, and humidity;
2. Do not use this product under thunder or lightning conditions;
3. Do not disassemble, repair and modify this product privately, as it may 
cause accidents or malfunctions;
4. This product is non-waterproof design, it is strictly forbidden to enter the 
product, if it enters water, please do not use it;
5. Do not use for infants, head trauma, or people who have had recent head 
surgery;
6. Patients with deep stroke, hypertension and hypotension should be used 
with caution, please consult a professional physician. If you feel unwell during 
use, please stop using it immediately;
7. Use with caution, slow movement, physical and mental discomfort, or 
mental retardation, please use it under the supervision of an escort If you feel 
unwell during use, please stop using it immediately;
8. Please avoid using this massager when drinking alcohol or being unwell;
9. This product is a personal health care product and cannot replace 
medicines and medical treatment periods;
10. This product is a household electronic health care product, not suitable 
for diagnosis, treatment and other commercial purposes.

If there is a failure during the applicable operation, please perform a check. 
If the failure cannot be eliminated or the product cannot operate satisfactorily.

Please pay attention to moisture-proof, rodent-proof, and pollution-proof. 
Please be sure to turn it off when cleaning the product,  The product 
should be placed in a safe place after use, do not put heavy objects on 
the product. When there is a malfunction, you should ask a professional 
to repair it.

1. Temperature: -20℃ ~ +40℃.
2. Atmospheric pressure: 860hpa-1060hpa
3. Relative humidity: no more than 80%, no corrosive gas and well ventilated indoor
4. The room should be well ventilated to avoid strong sunlight and corrosive gas 
intrusion
5. Not close to the ground, walls and roof
6. Transportation: Simple earthquake-proof facilities for product roommates, 
suitable for air, railway, road and ship transportation. Rain, snow, splashing, 
upside-down and collision should be avoided.
7. If the storage period exceeds 3 months, you should open the box for inspection, 
recharge the machine, and use it again.

1. The warranty period of this product is one year;
2. During the warranty period, the failure occurred under normal use in 
accordance with the instruction manual (judged by the company's official 
work night wish) free repair;
3. During the warranty period, if one of the following situations occurs, 
it will be charged with repair:
* Cannot provide the essential warranty and valid proof of purchase;
* Failure and damage caused by misuse and improper maintenance;
* Think of damage caused by transportation, handling, or falling;
* Improper use causes damage to the equipment caused by water or 
other solutions;
4. If the product does not meet the warranty, the company will charge 
the consumer for repairs;
5. The warranty card is no longer issued separately, please keep it 
properly.

Warrnty Card

Prodct name Mode

User informaion

Distrubutor

Name

Address

Malfunction

Contact

Product Introduction

Product parameter

Product structure and operating instructions

Tips

Product*1
USB charging cable*1

Packing
Product Manual*1
Product warranty card*1

Precautions

Warning
Do not use for infants, head trauma, or people 
who have had recent head surgery.

！

Troubleshooting

Warranty 

Product name:       Multifunctional Bionic Head Massager
Product model:     IKR-HM-210/IKR-HM-214/IKR-HM-310/IKR-HM-314
Product size:         162 X 162 X 152mm
Packing size:         175 X 175 X 167mm
Material:                 ABS + Silicone
Input:                      5V
Battery capacity:    1100mAh

Basic failure

Can not turn on

Possibly caused by Basic elimination method

If yes, please charge

If yes, please charge

Head vibration 
too weak

Vibration intensity 
is too weak

Weak battery

Whether the massage 
head touches head

If yes, the massage head 
need to closer to head

Weak battery

开机/关机/模式

指示灯

充电口

按摩头

力度

On/Off/Mode
Charging port

Massage head

Strength adjustment 

Lighting

Maintain

Storage and transportation


